
 

 
 УКРАЇНА 

ЯРЕМЧАНСЬКА МІСЬКА РАДА ІВАНО-ФРАНКІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

Сьоме  скликання 

Двадцять друга сесія 

Р І Ш Е Н Н Я (проект) 

 

від               .2018р. 

 

м.Яремче 

 

№        -22/2018 

   

 

Про виконання рішень  

міської ради про 

депутатські запити 

     

  

  

Відповідно до частини 7,8 ст.49 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», ст.31,32 Закону України «Про статус  депутатів 

місцевих рад»  міська рада вирішила: 

 

 1.Інформацію про хід виконання рішень міської ради про депутатські 

запити взяти до відома (додається). 

 

 2. Зняти з контролю рішення міської ради: від 23.02.17 №201-11/2017 «Про 

депутатський запит Д.Дедерчука та Ю.Карпіна»;  від 23.05.17р №227-13/2017  

«Про депутатський запит А.Стельмащука»;  від 23.05.17р №228-13/2017  «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 23.05.17р №229-13/2017  «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 23.05.17р №230-13/2017  «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 23.05.17р №231-13/2017  «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 23.05.17р №232-13/2017  «Про  

депутатський запит  В.Галайко та П.Куртяка»;  від 23.05.17р №233-13/2017 «Про 

депутатський запит   Р.Косила»;  від  04.07.17р  №247-14/2017 «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від  04.07.17р  №249-14/2017 «Про 

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 14.09.17р №261-16/2017  «Про  

депутатський запит А.Стельмащука»;  від 14.09.17р №262-16/2017  «Про  

депутатський запит В.Галайко». 

 

3.  Звернути увагу установам, організаціям, підприємствам,  в яких 

знаходяться на контролі рішення про депутатські запити, на забезпечення 

неухильного виконання відповідних рішень міської ради. 

 

 

Міський голова       Василь Онутчак 



 

Інформація  

про хід виконання рішень міської ради  про депутатські запити 

 

З початку 2017 року міською радою прийнято 14 рішень за запитами 

депутатів  (1 запит на 11-й сесії, 7 запитів на 13-й сесії, 3-на 14-ій, 3-на 16-ій). 

14 рішень за запитами депутатів надіслано для розгляду виконавцям. 

За результатами розгляду порушених у депутатських запитах питань знято 

з контролю  12 запитів.  

 
№ 

пп 
Дата,          

№ сесії 

Короткий зміст 

рішення 

Кому надіслано 

для виконання 

Інформація про хід виконання Приміт

ка  

1       2              3        4                      5       6 

1 23.02.17 

№201-

11/2017 

депутатський запит 

Д.Дедерчука  

та Ю.Карпіна щодо 

розчищення доріг 

місцевого значення 

та створення 

«Гарячої лінії» 

відділу місто-

будування, 

архітектури, 

будівництва 

та житлово-

комунального 

господарства  

Згідно повідомлення відділу 

ЖКГ – в МКП номер телефону 

(03434) 2-23-54 закріплено за  

«Гарячою лінією», селищному 

та сільським головам 

рекомендовано створити  

«Гарячу лінію» по питанню 

розчищення доріг місцевого 

значення 

Вико-

нано 

2 23.05.17р 

№227-

13/2017 

Депутатський запит 

А.Стельмащука про 

повернення у 

власність 

територіальної  

громади м. Яремче 

земельної ділянки 

несільськогосподарс

ького призначення 

площею 15503 м. кв. 

по вул. Свободи       

(біля буд. № 265)   

юридичному 

відділу 

міськвикон-

кому 

Депутату  надано відповідь 

(додається) 

Вико-

нано 

3 23.05.17р 

№228-

13/2017 

Депутатський запит 

А.Стельмащука по 

договорах купівлі-

продажу та оренди 

земельних ділянок 

умови, по яких не 

виконуються 

юридичному 

відділу 

міськвико-

нкому 

23.06.2017р. надано відповідь 

(додається) 

Вико-

нано 

4 23.05.17р 

№229-

13/2017 

Депутатський запит  

А.Стельмащука   

про встановлення 

територіальної межі 

Яремчанської 

міської ради  

головному 

архітектору 

м.Яремче 

Згідно повідомлення 

головного архітектора 

м.Яремче  згідно Земельного 

Кодексу межі міст зиінюються 

за проектами землеустрою 

Вико-

нано 



5 23.05.17р 

№230-

13/2017 

Депутатський запит  

А.Стельмащука 

стосовно ситуації з 

вивозом за межі     

м.Яремче  бруківки 

відділу 

містобудуванн

я, архітектури, 

будівництва 

та житлово-

комунального 

господарства 

Відділом ЖКГ у Службу 

автомобільних доріг 

направлено листа з даного 

питання 

Вико-

нано 

6 23.05.17р 

№231-

13/2017 

Депутатський запит  

А.Стельмащука 

щодо ремонту 

автодороги 

державного 

значення Н – 09 

 

відділу 

містобудуван

ня, 

архітектури, 

будівництва 

та житлово-

комунального 

господарства 

Відділом ЖКГ у Службу 

автомобільних доріг 

направлено листа з даного 

питання 

Вико-

нано 

7 23.05.17р 

№232-

13/2017 

Депутатський запит  

В.Галайко та 

П.Куртяка щодо 

діяльності газети 

«Життя 

Прикарпаття» 

першому 

заступнику 

міського 

голови 

Т.Клим»юку,  

секретарю 

міської ради 

В. Губарчуку 

09.06.2017р.надіслано листа  

ЛЬВІВСЬКІЙ ОБЛАСНІЙ 

ОРГАНІЗАЦІЇ НАЦІОНАЛЬНОЇ 

СПІЛКИ ЖУРНАЛІСТІВ 

УКРАЇНИ  

Вико-

нано 

8 23.05.17р 

№233-

13/2017 

Депутатський запит   

Р.Косила щодо 

підготовки 

проведення 

«Різдвяної 

ярмарки» 

відділам 

економіки та 

промисловості   
міжнародного 

співробітництва, 

туризму та 

інвестицій 

Відділом економічного 

розвитку 01.08.17р. депутату  

надано відповідь (додається) 

Вико-

нано 

9 04.07.17р  

№247-

14/2017 

депутатський запит 

А.Стельмащука  про 

права власності, 

оренди та 

використання 

наступних 

земельних ділянок 

відділу 

земельних 

ресурсів 

міськвиконко

му  та  відділу 

Держгеокадас

тру   

Депутату  надано відповідь 

(додається) 

Вико-

нано 

10 04.07.17р  

№248-

14/2017 

депутатський запит 

А.Стельмащука  про 

завершення 

асфальтування, 

провести 

капітальний ремонт 

та влаштування 

водовідведення 

проблемних ділянок 

відділу 

містобудуванн

я, архітектури, 

будівництва 

та житлово-

комунального 

господарства 

Депутату  надано відповідь 

(додається) 

 



доріг комунальної 

власності 

11 04.07.17р  

№249-

14/2017 

депутатський запит 

А.Стельмащука  

стосовно 

спорудження 

пам’ятника 

Небесній Сотні 
 

постійній 

комісій 

міської ради з 

питань 

депутатської 

діяльності, 

етики, 

регламенту, 

самоврядуван

ня, захисту 

прав людини, 

законності та 

правопорядку 

Дане питання розглядалось на 

зсіданні комісії (протокол від 

04.07.17р.) 

Вико-

нано 

12 14.09.17р 

№260-

16/2017 

 Депутатський запит 

Ю.Карпіна щодо 

створення посади 

архітектурно-

будівельного 

контролю 

Керуючому 

справами та 

юридичному 

відділу 

 Згідно листа від 12.10.2017 р. 

на даний час розробляється 

проект рішення щодо 

утворення відділу 

архітектурно-будівельного 

контролю та проводяться 

відповідні консультації 

 

13 14.09.17р 

№261-

16/2017 

Депутатський запит 

А.Стельмащука 

щодо створення 

тимчасових комісій    

повернення  

бруківки та 

створення 

реабілітаційного 

центру для 

учасників на базі 

оздоровчого 

комплексу  

«Прикарпаття» 

відділу 

містобудуван

ня, 

архітектури, 

будівництва 

та житлово-

комунального 

господарства 

Згідно повідомлення відділу 

ЖКГ дана комісія перевірила 

стан бруківки (акт додається) 

Вико-

нано 

14 14.09.17р 

№262-

16/2017 

депутатський запит 

В.Галайко щодо 

порядку 

нарахування 

податку на 

нерухоме майно та 

притягнення 

винних до 

відповідальності 

ГУДФС в 

Івано-

Франківській 

області та в 

Яремчанське 

відділення 

Надвірнянськ

ої ОДПІ 

ГУДФС 

08.11.17р. №77/09-18-170/1 

листом  Яремчанського 

відділення Надвірнянської 

оДПІ  надано роз»яснення 

(додається) 

Вико-

нано 

 


